
Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 3
Datum:2023-04-17
Tid: 18.30
Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ordförande Anna Strandberg
Vice ordförande Johanna Hedlund
Sekreterare Rebecka Nielsen
Kassör Anton Gustafsson
Ledamot Maria Nordstedt
Ledamot Catarina Håkansson
Ledamot Nellie Hansson
Ledamot Bengt Johnsson
1a suppleant Marita Jönsson
2a suppleant Marie Kinder Nilsson

§1 Mötets öppnande
Ordförande Anna Strandberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll
Nellie valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Röstberättigade
Samtliga ledamöter på plats. Om röstning sker har suppleanter inte rösträtt.

§ 4 Fastställande av dagordning.
Fastställs

§5 Riesen i syd
Riesen i syd har minskat sin verksamhet. Förslag från Riesen i syds styrelse är att de vill säga upp sitt avtal
och överlåta sin anläggning till Sölvesborgs Brukshundklubb. De vill dock ha möjlighet att utnyttja
Sölvesborgs Brukshundklubbs anläggning 5-6 gånger per år. Sölvesborgs BK:s styrelse är positiva till
förslaget. Riesen i syd kommer att ha ett medlemsmöte inom kort och presentera förslaget för sina
medlemmar.
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§ 6 Föregående mötesprotokoll 2023-02-27 Avklarade: 2.1 2.2 2.3

2.1 Anna får i uppdrag att maila rekommendation till utbildningen (tävl.sek. rally). avklarad

2.2 Catta får i uppdrag att fixa fika till medlemsmötet. Avklarad

2.3 Rebecka får i uppdrag att lägga ut information om föranmälan på Facebook. Avklarad

§ 7 Inkommande post
Inget nytt

§ 8 Utskickad post
Inget

§ 9 Sektorer och förtroendeposter
Inget nytt

§ 10 Jubileumsfest
Under planering. Anton redogör för planerna hittills.

§ 11 Rapporter

a. Aktivitetssektor
17/4 ringträning. Platserna gick åt fort.

b. Anläggningssektor
En fixardag är genomförd. Foder runt den nya ytterdörren är fixad, utemöbler är tillfixade mm.
Nytt system för bokning av lillstugan mm.
Lämna in synpunkter kring nya översiktsplanen, lämnas in senast 30/4
Se över nya rutiner på städningen för att den ska flyta på bättre.

3.1 Anna får i uppdrag att fixa en nyckel till lillstugan

c. Ekonomi
Anton redogör för ekonomin
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d. Hundungdom
Genomförd inofficiell agilitytävling den 2/4 samt en dubbel startklasstävling 16/4. En agilitytävling är
planerad till den 14/5 Kursverksamhet är igång i nybörjarkurs och fortsättningskurs.

e. IT sektorn
Ingen info

f.Kökssektor
Bemannat de flesta tävlingar dock inte rallylydnad, MH eller doftprov 29/4.

g.RUS
Ett genomfört MH 18-19/3
Samt två nya helger planerade den 20-21/5 samt 1-2/7

h. Tävlingssektor
Spårtävling 15-16/4 genomförd. Kommande tävlingar: söktävling 13/5, rallylydnadstävling 22/4

i. Tjänstehundssektor
Det ska starta en utbildning inom distriktet till hösten.

j. Utbildningssektor
Utbildningskurser kommer att starta. Nosework kurs startar i höst
Förfrågan har kommit att få köpa in rosetter för en utmaning. Styrelsen önskar mer information för att kunna
ta ställning till förfrågan.
Vad händer med utvärderingarna efter en kurs? Styrelsen önskar att utvärderingarna tas om hand så att de inte
ligger framme.
Anmälningsavgiften till kurser diskuterades. Vi beslutar att behålla nuvarande avgifter.

Medlemsmöte
Distriktsmöte
24/4 kl 19.00 Sölvesborgs Brukshundklubb. Anna, Anton och Marie kommer att närvara.
Distriktet vill höja avgiften från 30 kr till 50 kr. Styrelsen är negativa till detta.

GDPR
Ingen information

3



VU-rapporter
Finns inga rapporter.

§ 14 Övriga frågor
Nästa styrelsemöte: 13/6 kl:18.30
Johanna ska göra reklam för hallen, för att få fler att hyra.

§ 15 Mötets avslutning
Anna Strandberg tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.

Justeras

Ordförande Anna Strandberg Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Nellie Hansson
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